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Datum vergadering   
19-12-2024 van 14.30 uur – 15.30 uur 

Locatie    
Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. Cursusruimte 2.080. 
Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
23-01-2025 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter AB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer E. Tuk   Lid AB en wethouder gemeente Veere  

Mevrouw W. Treurniet  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg  

De heer G. Sips   Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer J. Portier  Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer R. de Visser  Lid AB en wethouder gemeente Veere  

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren  

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk, Waarnemend AD Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

 

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom op deze laatste bestuursvergadering van het jaar en meldt de 

afwezigheid van de heer Dingemanse en mevrouw Van Limbergen. 

b. Mededeling 

De heer Guise 

- meldt het plotseling overlijden van een medewerkster van het Werkleerbedrijf op 54-jarige 

leeftijd. 

- geeft aan dat er dit jaar een nieuwe ziekteverzuim-aanpak in gebruik wordt genomen 

‘Werken aan gezondheid’, die uitgaat van preventie. Het ziekteverzuim is bij gemeenten 

en provincies over het algemeen hoger dan in het bedrijfsleven. Zo ook bij Orionis, waarbij 

de doelstelling is om het gemiddelde ziekteverzuim bij ambtenaren (wat 80% niet 

werkgerelateerd en/of niet medisch is) terug te dringen naar 7%. De heer Guise stelt voor 

om over de nieuwe aanpak de HR-manager in de AB-vergadering van januari een 

presentatie te laten verzorgen en is ook benieuwd hoe de ziekteverzuimcijfers in de 

gemeenten liggen.  

 De heer De Visser doet in Veere navraag naar de cijfers en de gebruikte aanpak, zodat er 

wellicht tot een uitwisseling van ideeën gekomen kan worden.  
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Op vraagstelling van mevrouw Treurniet of in de aanpak ook de methode ‘positieve 

gezondheid’ is meegenomen geeft de heer Guise aan dat dit veel in de zorg wordt 

toegepast en hier wel naar gekeken is, maar zoals de heer Portier het ook aangeeft, die 

methode begint bij de vraag  en deze aanpak zit juist daarvóór.  

- heeft een column voor VNO NCW geschreven over hoe het resultaat van de 

Banenafspraak kan worden verbeterd. Deze zal aan de AB-leden worden verzonden.  

- meldt dat de gemeente Middelburg een inclusieve arbeidsanalyse heeft laten uitvoeren 

door Orionis. Hierdoor zijn mogelijkheden kenbaar geworden waar mensen met een 

afstand tot de arbeidsmarkt mogelijk kunnen instromen binnen de gemeente zelf. Dit 

kunnen SW’ers zijn maar ook uiteraard P-wetters. Er zijn inmiddels 8 kandidaten 

geselecteerd die met de gemeente Middelburg in gesprek gaan. Het zou mooi zijn 

wanneer de gemeente Vlissingen deze analyse ook laat doen, omdat dit een mooi 

voorbeeld betreft van inclusief werken en SROI.  

- meldt dat er bij een inspectie is geconstateerd dat het dak van Orionis Walcheren, zowel 

aan de zijde van het Werkontwikkelbedrijf als aan de ambtenaren zijde, het einde van de 

levensduur bereikt heeft. De kosten voor dit jaar lopen op tot € 460.000,-. Opgemerkt 

wordt dat er dient te worden gekeken wat de garantietermijn zou moeten zijn, omdat het 

Werkontwikkelbedrijf pas 12 jaar oud is en daken natuurlijk veel langer mee dienen te 

gaan. Dit wordt nader uitgezocht. 

- De heer Vader herhaalt zijn eerder in de DB-vergadering geuite complimenten inzake de 

bijdrage van Orionis aan de totstandkoming en indiening van het bezwaarschrift van 

Vlissingen aangaande de korting op de BUIG-gelden. In februari vindt er een hoorzitting 

plaats, waarbij hij als toehoorder aanwezig zal zijn. 

- De heer Louws meldt dat de wijziging van de GR in de raad van Middelburg is vastgesteld. 

Er volgt later nog een aanvulling m.b.t. de Governance. 

- De heer Sips meldt de benoeming van een nieuwe directeur Buurtteams Vlissingen, die 

voor 2 jaar is aangenomen. Deze zal binnenkort voor een kennismaking met Orionis 

contact opnemen.  

- De heer Portier meldt dat in de besluitenraad de beleidsnota bestaanszekerheid 

armoedebeleid wordt besproken, waarbij het de intentie is om te harmoniseren met de 

andere Walcherse gemeenten.  

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen / Verzonden stukken 

a. Brief Provincie inzake Begroting 2025 

Een mooi bericht, zo geeft de voorzitter aan, dat de Provincie van oordeel is dat de Begroting 

2025 structureel en reëel in evenwicht is. 

 

03. Verslag vorige AB-vergadering 

a. Verslag AB-vergadering 28-11-2024 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd op Intranet 

en de website van Orionis Walcheren. 
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04. Nota’s - ter besluitvorming/vaststelling 

a. 24 070 Nota AB 4e Begrotingswijziging 2024/1e Begrotingswijziging 2025 

Het AB is, zonder verder voorbehoud, akkoord met de voorgestelde begrotingswijzigingen. 

Besluitnummer a20241219-01: 

Het AB besluit de 4e begrotingswijziging 2024 en 1e begrotingswijziging 2025 vast te stellen. 

b. 24 072 Nota AB Positie en rol AB 

De heer Vader ervaart tijdens raadsvergaderingen al diverse bestuursperiodes de vraagstelling 

waarom het DB-lid de raad toespreekt, i.p.v. het AB-lid (door de raad als vertegenwoordiger 

toegewezen). Het is goed om dat in een volgende bestuursperiode ook zo te hanteren. Het 

MT/BC is er dan vervolgens ook om het AB te ondersteunen in de voorbereiding van het overleg, 

zo vult de heer Guise aan. Zij gaan dan niet meer over de DB-agenda. 

De heer De Visser merkt op dat dit praktisch wel gevolgen heeft; het AB-lid zal zich op de dossiers 

moeten inwerken. Dat is zo, maar wijkt niet af van andere GR-en, zo geeft de heer Vader aan.   

De voorzitter geeft aan de resterende bestuursperiode te gebruiken om e.e.a. verder gestalte te 

geven en op de nota nog een planning op hoofdlijnen te laten maken om een volgend overleg 

te agenderen. Ook wordt afgesproken voor alle 3 de gemeenten eenzelfde uitvoering te 

hanteren.  

Besluitnummer a202412-19-02: 

Het AB besluit dat 

1. de overleggroep MTBC zich primair richt op ondersteuning AB-leden 

2. de agenda AB wordt gesplitst in de rubrieken Beeldvorming, Oordeelsvorming en 

Besluitvorming 

3. de DB- en AB-vergaderingen gehouden blijven worden op dezelfde dag 

4. de stukken die door DB zijn vastgesteld en ter zienswijze aan de Raad worden 

aangeboden ook aan het AB worden voorgelegd. 

 

05. Memo’s - ter informatie en/of opiniërend 

a. 24 071 Memo AB Presentatie Probleemanalyse Participatiewet in Balans 

Mevrouw Wielemaker houdt een levendige presentatie, aan de hand waarvan een mooi gesprek 

met het AB gevoerd werd. Met name vraagt het AB zich af in hoeverre het eerste deel van de 

wet, dat op 1 juli 2025 moet worden ingevoerd, wel te realiseren is. Het huidige kabinet voegt 

weer zaken toe, zoals de taaleis. Dit heeft weer als gevolg dat P-wetters die niet aan de taaleis 

voldoen gekort worden op de bijstand. Divosa heeft al een brief aan de 2e kamer gestuurd dat 

dit leidt tot meer armoede en schulden voor een deel van de P-wetters, zo geeft de heer Guise 

aan,  en dat is nu juist niet het uitgangspunt van de wet. Op 19 januari 2025 is het Kamerdebat en 

zal dit onderwerp in een later AB opnieuw geagendeerd worden. 

De presentatie wordt de bestuursleden nog nagezonden. 

 

06.  Stand van zaken Regionaal Beraad (in Oprichting) 

De heer Louws licht kort de laatste ontwikkelingen toe rondom het Regionaal Beraad (de nieuwe 

naam voor de Zeeuwse Werkkamer). Hij voegt hieraan toe hetgeen de heer Guise en mevrouw 

Van Limbergen al hebben aangegeven dat er te veel partijen vanuit hun eigen belang 

deelnemer zijn aan dit overleg. Dit terwijl het grote belang voor de vormgeving van de één loket-
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gedachte juist bij het UWV en de gemeenten moet liggen. Hier wordt in 2025 verder over 

doorgesproken. 

 

07. Rondvraag 

-  De heer De Visser vraagt naar de gevolgen van de VZG-norm. De voorzitter geeft aan dat 

de norm in het DB besproken is geweest en dat er voor het overleg in februari 

verschillende scenario’s ter bespreking worden voorgelegd.  

 

08. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 


